



澳門壁球錦標賽 2016



※報名章程※

主辦機構	: 澳門壁球總會
贊助機構	: 澳門體育局
日期&地點	: 2016/12/12 - 2016/12/18 路氹保齡球中心壁球場
比賽組別	: 男子組、女子組、新手組、元老組(40歲以上)及男、女子青少年組(18歲以下及12歲以下)
賽制形式	: 各組別採取 <u>單淘汰賽制</u> ，若組別少於八人將採取單循環賽制
賽事	: 主賽圈、遺材賽以及特優遺材賽 (只限32人賽制)
報名費	: MOP \$120 所有參加者 (費用包含大會 T-Shirt) : MOP \$100 青少年球員(18歲以下)
索取表格方式	: 可於路氹保齡球中心壁球場通告欄或透過聯絡人索取，亦可由本會網站 : www.asm.org.mo 下載報名表格
報名方式	: 報名表格及費用請交予聯絡人。可用電郵方式將報名表發送至 register@asm.org.mo , : 或可用傳真方式報名，傳真電話：2853 0497
截止日期	: 12/5/2016 晚上 7 點前[逾期報名，概不接受]
查詢電話	: 6280 3890 李育民先生

獎項：

賽事	獎品	32人賽制	16人賽制	8人賽制	6人賽制
主賽圈	獎牌及運動用品	第 1-4 名	第 1-4 名	第 1-4 名	第 1-3 名
遺材賽	獎牌	第 1-2 名	第 1-2 名	第 1-2 名	
特優遺材賽	獎牌	第 1-2 名			

比賽規章:

1. 是次比賽歡迎本澳居民或持有外地僱用認別證(俗稱：藍卡)人士參加
2. 報名費必須在報名截止前繳交，否則賽委會有權不受理該球員報名
3. 球員最多只能同時參加兩個組別
4. 每個組別必須有至少六位參賽者，如不足，總會會合併兩組或取消這個組別。
5. 新手組不對以下的球員開放
 - a) 曾獲得公開組第一、二、三名及各組別第一名 (包括新手組)
 - b) 集訓隊球員或者5年內排名上過前8名 (包括第8名)
6. 新手組的成績並不會加到澳門排名
7. 賽程公佈后三個工作日內，球員若提出退賽，賽委會將會退還一半其繳交費用
8. 賽事一旦開始，將不會對賽程時間表作出更改
9. 賽委會保留最終決定權利
10. 更多排名賽守則詳情,請登入 www.asm.org.mo

賽程將於 2016 年 12 月 5 日(星期一)晚上 7 時於路氹保齡球中心壁球場內進行抽籤，並於翌日在本會 facebook、電郵及官方網上公布有關詳賽程。

<https://www.facebook.com/macausquash> <http://www.asm.org.mo>



Macau Squash Championship 2016



※Details※

- Organized by : Macau Squash Association
- Co-organized by : Macau Sport Bureau
- Date & Venue : 2016/12/12 - 2016/12/18
Squash Court of Bowling Center, Complexo Desportivo Internacional do COTAI
- Group : Men, Women, Division 2, Master(Over 40) and Boys& Girls Juniors(U12& U18)
- Format : **Knock Out** format for all categories, Round Robin will be used if entries less than 8
- Entry Fee : MOP \$120 All Players (Including Championship T-Shirt)
MOP \$100 Junior Players(Below 18 years old)
- Entry Form : The notice broad of Squash court in Bowling center, or through the contact person, or download from: www.facebook.com/macausquash www.asm.org.mo
- Registration : Should submit the enrolment forms and **fee** to the contact person, or via email: register@asm.org.mo or Fax: 2853 0497
- Deadline** : **5/12/2016 before 19:00 [Late entry will not be accepted]**
- Enquiries : 6280 3890 Mr. Min Li

Prize :

Events	Prize	32Draw	16Draw	8Draw	6Draw
Main Draw	Medals & Sport Equipment	1st-4th	1st-4th	1st-4th	1st-3rd
Plate	Medals	1st-2nd	1st-2nd	1st-2nd	
Special Plate	Medals	1st-2nd			

Rules & Regulations:

1. Only for Macau ID Card or Blue Card can participating this event.
2. All the entry fee must be **Paid before Deadline**, otherwise Committee has right to not accept the registration for that player
3. Players can only apply for 2 categories at most.
4. There should be at least six participants in each group. If there are not enough participants, ASM reserves the rights to either combine the groups or cancel them.
5. Players meet the following conditions are **NOT ALLOWED** to participate the Division 2
 - a) Use to be a Champion, Second and Third place for Open Categories and Champion for every Categories(Include D2)
 - b) Macau Team member and who is ranking Top 8(Include 8) in past 5 years.
6. There is no ranking point awarded to division 2.
7. After all draws be released, players who wish to pull out within 3 working days, organize will refund 50% fee
8. Once the Match started, all schedule would not be modified
9. The Committee reserves the right of the rules
10. Complete Rules and Regulations of Macau Individual Ranking Competition, <http://www.asm.org.mo>

All the draws will be released via Facebook, Email and website on

5th December 2016

<https://www.facebook.com/macausquash>

<http://www.asm.org.mo>



澳門壁球錦標賽 2016 Macau Squash Championship 2016



※Entry Form 報名表格※

姓名(Name): (中) _____ (英) _____

出生日期 DOB: _____ 性別 Gender: _____

澳門身份證號碼 Macau ID Number: _____ 聯絡電話 Tel.: _____

電郵(E-mail): _____

參賽組別(Group):

男子組(Men)	<input type="checkbox"/>	女子組(Women)	<input type="checkbox"/>
Division 2	<input type="checkbox"/>		
元老組(Master)	<input type="checkbox"/>		
(只限 40 歲以上)			
青少年組(Junior):		U12 (Boys/Girls) <input type="checkbox"/>	U18 (Boys/Girls) <input type="checkbox"/>

Declaration 聲明書

本人(姓名)_____ 遵從澳門壁球總會就比賽設定的一切規條和守則。

I,(Your Name)_____ accept all the rules and regulations set by Association Squash Macau.

Rules and regulations:

1. 參賽球員必須自行確定身體狀況良好方可以參賽。在比賽中引起的受傷或意外，澳門壁球總會將不承擔任何責任; Player shall ensure he/she is physically fit to participate in the championships. The ASM will not assume any responsibilities for any injuries/accidents that any players may sustain during the championships;
2. 參加多於一個組別，參賽者只需繳付一次報名費，但必須自行負責若出現重疊或接近的比賽時間；
Players can choose to participate in more than one group by only one charge, but he/she must consider the continual match schedule;
3. 參加元老組及青少年組須出示身份證以確定參加者之年齡；及必須遵守世界壁球協會及澳門壁球總會的比賽規則；
Junior and Master players have to present their ID cards for age proof;
Players must observe the rules and regulations of World Squash Federation, and please refer to "Regulations of Macau Individual Ranking Competitions" ;
4. 根據世界壁球協會規定，未滿 19 歲之球員在比賽中必須帶上護目鏡。
Follow Rule and Regulation of World Squash Federation, all under 19 junior players must wear eye protector during match. Any injury or an accident happened we are not responsible.
5. 如對比賽規則有任何疑問/爭辯，賽委會的決定為最終決定。
Decision of the Organizing Committee shall be final for any queries/dispute during these championships.
6. 棄權者不得參與下場比賽，而所獲得之分數也將被取消。
Players who walk-over are not allowed to play next match and the Ranking Points will be not awarded.
7. 比賽時間五分鐘後還沒到達者即被視作棄權論。參賽者如超過比賽預定時間仍未報到，則作棄權論；
Players will be regarded to have walked-over if they fail to play five minutes after the starting time of the match. Once walkover players are disqualified from the tournament.
8. 各球員必須簽名作實報名表及報名費用才能參賽，否則總會有權取消有關人士資格。
Players must sign the following entry form and entry fees, if not, ASM will disqualified its entries.

球員簽署(未滿十八歲須有家長或監護人同時簽署)

日期 (Date)

Player Signature (with guardian signature if under 18)